
Jag närvor vid en konferens hösten 2022 där bl a digitalisering av kommunförvaltning 
diskuterades. Under ett moment avhandlades AI. Föredragshållaren nämnde att det 
finns många områden inom den kommunala förvaltningen där AI kan användas, men 
p.g.a. kunskapsbrist nyttjas det inte. 
  
Kommunen strävar efter att bli en bra arbetsgivare och att effektivisera 
verksamheterna. Mot bakgrund av detta vill FR lämna följande  
 
MOTION 
 
Vi vill att kommunen anlitar en expert på AI som får till uppdrag att göra en due 
diligence av alla våra verksamheter och på grundval av analysen lämna förslag där 
verksamhet kan effektiviseras medelst AI. 
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